
Goedemiddag raadsfracties,  
 
Bijgaand vindt u ons voorstel, met respect voor de al in onze gemeente wonende asielzoekers, 
maar ook voor de locale democratie, voor de besluitvorming in Uw gemeenteraad.  
We hopen op deze wijze een constructieve bijdrage te leveren aan uw vergadering morgenavond. 
 
We voelen dat we als inwoners (uw kiesers) onder (al dan niet bewuste) tijddruk worden gezet, om 
het proces dat de afgelopen maanden door het college als finale besluitvorming is voorbereid, 
binnen 3 weken te accepteren.  
Dat zou in een democratische rechtstaat niet moeten kunnen, en zeker niet in een gemeente die 
prat gaat op “naoberschap”, en een grote sociale cohesie. 
 
Ik denk dat het daarbij echt helpt dat u ons voorstel volgt en uitlegt welke verifieerbare 
uitgangspunten golden bij het gehele proces dat uiteindelijk heeft geleid tot de besluitvorming 
voor de locatiekeuze van het college. 
Bijvoorbeeld is vooraf vastgelegd dat de grond in eigendom zou moeten zijn van de gemeente, dat 
de locatie goed bereikbaar moet zijn voor de voorzieningen (binnen een duidelijk verifieerbare 
radius), dat de milieucirkels niet relevant zijn, etc. 
 
Met vriendelijke groet, 

(namens de families van ) 
 



Aan alle fracties in de gemeenteraad van Dalfsen 
 
 
Zaterdag 1 februari 2025 
 
Betreft: AZC Dalfsen 
 
Ik geef U allen in overweging, de discussie van de afgelopen weken gevolgd 
hebbende, in het vervolg op onze brief verzonden aan Uw raad en het College 
van 25 januari j.l. (zie aangehechte bijlage), om uw standpunt als gemeenteraad 
in de “besluitvormende” raadsvergadering as maandag 3 februari als volgt te 
formuleren: 
 

• wij vinden de besluitvorming zoals door gemeente is gevoerd m.b.t. het 
asielzoekerscentrum schadelijk voor de lokale democratie; 
 

• we kunnen ons daarom goed vinden in de reactie van de bezwaarmakers 

om het besluit uit te stellen tot max 1 maart as; 
 

• in die periode wordt beperkt tot de 3 locaties (Engellandweg, Paltheweg 

& Camperplaats/station) de argumentatie met betrekking tot de 
locatiekeuze nader in alle openheid geëvalueerd; 
 

• omdat voor de inwoners van de gemeente Dalfsen volledig transparant 

te doen wordt, met uitzondering van privacygevoelige elementen, alle 
communicatie aangaande de locatiekeuze cf de WOO openbaar gemaakt; 
 

• in alle gevallen en voor alle locaties geldt het uitgangspunt dat het AZC 
max 10 jaar zal worden toegestaan, en dat sluiting medio 2034 een 
onherroepelijke is. 
 

• de voorgenomen woningbouw wordt op het plangebied Engellandweg 
ongestoord uitgerold (zoals ook opgenomen in de omgevingsvergunning 
procedure voor die nieuwbouwlocatie). 
 

Desgewenst tot nadere toelichting bereid (ik kon helaas vanwege een gelukkig 
korte ziekenhuisopname de diverse bijeenkomsten afgelopen week niet 
bijwonen). 
 
Met vriendelijke groet, 

(ook namens de families ) 
 
(NB: ik heb mijn voorgaande voorstel al gestuurd via mail/app aan wethouder 
Schuurman en raadslid Veldhuis, en overhandigd aan raadslid Homans) 
 
 
 
 
 



 
Bijlage brief verzonden aan het Gemeentebestuur van Dalfsen. 
 
College van B&W van de gemeente Dalfsen 
Gemeenteraad van de gemeente Dalfsen 
 
Dalfsen, 24 januari 2025 
 
Geachte heer Schuurman, beste André, 
 
We verwijzen naar wat app verkeer tussen ons, en de informatieavond afgelopen 
week met betrekking tot het asielzoekerscentrum aan de Engellandweg. 
We hebben naar aanleiding hiervan als buren aan de Vossersteeg (nummers 12, 41 
en 45/,47) onze positie besproken aangaande dit onderwerp en willen graag onze 
conclusies met u delen. 
 
Gelet op de afstand van onze woningen ten opzichte van de gekozen locatie, voelen 
wij ons niet direct belanghebbende in deze kwestie.  
Daarnaast vinden we het een morele plicht dat we als samenleving ook in Dalfsen 
een bijdrage moeten leveren aan de asielproblematiek in Nederland. 
Wij zullen dan ook geen verdere acties ondernemen die de realisatie van het 
asielzoekerscentrum aan de Engellandweg tegenhouden. 
 
Niettegenstaande het voorgaande vinden wij het door het gemeentebestuur van 
Dalfsen gevoerde proces uiterst teleurstellend en niet bevorderend voor het toch al 
tanende vertrouwen in de (lokale) democratie. 
Wij waren als buurt positief gestemd over het ons geboden participatierecht bij de 
omgevingsvergunning voor de woningbouwlocatie Het Engelland, met name aan de 
zuidkant direct grenzend aan onze woningen. 
We hebben na zorgvuldig overleg met ambtenaren van de gemeente Dalfsen, onze 
zienswijze aan uw vertegenwoordigers kenbaar gemaakt, waarbij we het gevoel 
kregen dat hiermee serieus rekening werd gehouden. 
 
Wie schetst onze verbazing dat als “een dief in de nacht” door het College op 
maandagavond 20 januari het voorstel werd gepresenteerd voor het reeds eerder 
genoemde asielzoekerscentrum, en dat dit centrum al per 1 juli a.s. daadwerkelijk in 
gebruik zou worden genomen. 
En niet als één van de meerdere kleinere locaties, maar als de enige grote locatie in 
de gemeente Dalfsen! 
Ook het tempo waarmee nu vervolgens de besluitvorming in de Gemeenteraad moet 
plaatsvinden op 3 februari a.s., geeft totaal geen ruimte het standpunt voor de direct 
betrokkenen serieus voor te bereiden.  
Wij geven u dan ook in overweging de besluitvorming enkele weken uit te stellen. 
Daarnaast pleiten wij ervoor om de evaluatie van de geselecteerde locaties in die 
periode nog eens te heroverwegen, aangezien we de gehanteerde argumentatie op 
zijn minst discutabel vinden. 
 
In het licht van het voorgaande, waarbij de gemeentelijke besluitvormingstrein 
ongetwijfeld doordendert en gelet op ons ons besluit deze trein niet te zullen 
stoppen, zouden wij niettemin graag willen meedenken in de ontwikkeling van het 



Centrum op korte termijn, zoals de directe aansluiting op de Polhaarweg. 
Voor wat betreft de inrichting van de woningbouwlocatie Het Engelland, wijzen wij u 
nadrukkelijk op onze, bij u bekende, zienswijze. 
 
Tot slot. 
Wij hebben de afgelopen jaren  bewust gekozen om in Dalfsen te gaan wonen c.q. 
woonachtig te blijven. 
Belangrijkste redenen hiervoor waren het landschappelijke karakter, de sociale 
cohesie en een veilige woonomgeving. 
We verwijzen op dit punt naar diverse recente onderzoeken. 
Door U wordt met name de veiligheid rondom het asielzoekerscentrum in de huidige 
communicatie ons inziens behoorlijk gebagatelliseerd. 
Uw beleid zal door ons worden beoordeeld ook door de uitkomsten van deze 
jaarlijkse onderzoeken. 
Wij verwachten door uw plannen (de nieuwbouwwijk en/of het centrum) aanzienlijke 
financiële planschade te leiden en zullen deze dan ook voluit claimen bij u en/of het 
COA bij het doorgaan van Uw plannen! 
 
Wij wensen u allen (College & Gemeenteraad) veel wijsheid toe bij de komende 
besluitvorming, waarbij het welzijn van alle Dalfsenaren (uw kiezers) ongetwijfeld 
primair zal worden gesteld, en met de vaststelling dat wij daar toch nog steeds alle 
vertrouwen in hebben. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
De families 
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